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ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA  

RIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

konaného dňa 23. 01. 2013 
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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 23. 01. 2013 v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková (ospravedlnená) 

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

P r o g r a m : 

 

1.  Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Zmena rozpočtu obce 

7. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2012 

8. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2012 

9. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

10. Správa o činnosti OP a OHZ za rok 2012 

11. Správy z komisií 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Interpelácie poslancov 

15. Záver 

 

O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. 

Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella). Ospravedlnil neúčasť MUDr. Konvita a p. Mihálikovej. Mgr. 

Mgr. Belica a Mgr. Ďaďová sa dostavia v priebehu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  

 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 

p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky k navrhnutému programu. Pripomienky boli 

vznesené PhDr. Bellom a Mgr. Orelovou. 

 

PhDr. Bella sa opýtal, či má p. starosta informácie  o posune s f. Sagacita. 



 

 

 

p. starosta odpovedal, že má pripravenú na prerokovanie aj mandátnu zmluvu na rekonštrukciu 

námestia. 

 

Mgr. Orelová požiadala vsunúť za bod 5 samostatný bod „Zmena zásad odmeňovania poslancov“. 

Požiadala o podanie informácií k pripomienke PhDr. Bellu pred samotným prerokovaním Zmeny 

rozpočtu obce, ktorý navrhla presunúť pred bod „Rôzne“. 

 

Hlasovanie za upravený program: 

Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Jamriška a MUDr. Koyš. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Ing. Jamrišku a MUDr. Koyša: 

 

Za: 4 (p. Rybár, p. Miert, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (p. Makovník, Ing. Jamriška, MUDr. Koyš)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: PhDr. Bella a p. Miert. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: PhDr. Bella, p. Miert: 

Za: 6  (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (PhDr. Bella) 

 

 

Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

 

p. prednosta uviedol, že uznesenia boli splnené, ostalo iba uznesenie z 12.9., 12.10. a 6.12. 2012, 

kde ostala pretrvávajúca úloha hlavnému kontrolórovi k projektom a f. Sagacita. Úrad aj samotní 

poslanci sa podieľajú na doťahovaní jednotlivých projektov. Informoval, že prebehlo výberové 

konanie na funkciu riaditeľa Základnej školy SNP. Do funkcie bola zvolená a neskôr  menovaná 

bývalá riaditeľka ZŠ, Mgr. Marta Lamošová. 



 

 

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil. 

 

 

Správy z vykonaných kontrol 

 

Ing. Plžik informoval o vykonaní kontroly nákladov za užívanie obecných bytov za roky 2010 a 

2011 uvedených v Zázname č. 06/2012.  

Odporučil: 

- v pracovných náplniach jednotlivých pracovníkov stanoviť zodpovednosť za výkon predbežnej 

finančnej kontroly v súlade so zákonom č. 502/2001 Z.z. o finančnej kontrole a vnútornom audite 

resp. Smernicou obce o vykonávaní finančnej kontroly, 

- vo vyúčtovaní nájomného a služieb uvádzať platnú legislatívnu normu, na základe ktorej obec 

postupuje,

autoremedúrou uznesenia upresniť mesačné nájomné za prenájom kontajnerov na Ul. Ď. 

Langsfelda,

pri uzatváraní nájomných zmlúv na jednoizbové bezbariérové byty na Ul. tehelná 5-11 upozorniť 

nájomníkov na povinnosť prednostného pridelenia takýchto bytov osobám so zdravotným 

postihnutím v zmysle textu,

pri tvorbe rozpočtu, aj v náväznosti na zvýšené náklady na opravy (v poslednom období najmä 

10- ročných plynových kotlov v bytovkách na Ul. tehelnej) zvážiť vyčlenenie vyššej finančnej 

čiastky oproti minulým rokom na údržbu bytových domov (v blízkom období najmä na obnovu 

plynových kotlov), najmä na Ul. tehelnej. 

 

Rozprava: Ing. Jamriška, p. Miert 
 

Ing. Jamriška uviedol, že je potrebné venovať značnú pozornosť problematike kotlov, je potrebné 

vykonať ich servis každé dva roky, aby neskončili odpísané ako v Športovom dome.  
 

Ing. Plžik dodal, že na opravy sú vysoké náklady.  
 

p. Miert sa opýtal, ako sa premietajú odpísy v účtovníctve – platia sa splátky úveru, vedú sa odpisy. 
 

Ing. Plžik odpovedal, že odpisy nemajú zásadný vplyv na obec, nakoľko obec nie je podnikateľská 

organizácia a nevytvára zisk. 
 

Hlasovanie za doplnenie uznesenia č. 199/2008, bod C5 zo 17.12.2008 nasledovne: „Obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje nájom nových obecných kontajnerov vo výške 66,- €/mesačne/kontajner“: 
 

Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



 

 

 

Zmena zásad odmeňovania poslancov 

 

p. prednosta navrhol zmenu zásad odmeňovania poslancov, nakoľko sa zmenil zákon o sociálnom a 

zdravotnom poistení s účinnosťou od 1.1.2013 nasledovne: 

a)  za jedno riadne zasadnutie OZ                                    58,00 €                   

b) za jedno mimoriadne zasadnutie OZ                           40,50 € 

c) zástupcovi starostu                                                       69,50 € 

d) zapisovateľke OZ                                                         40,50 € 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, PhDr. Bella 

Mgr. Orelová navrhla zaokrúhliť uvedené sumy na 60 €, 40 €, 70 €. 

 

PhDr. Bella požiadal úpravu Zásad odmeňovania poslancov vzhľadom k už druhej prijatej úprave.  

 

Ing. Plžik dodal, že do nasledujúceho zasadnutia OZ je potrebné pripraviť nové Zásady 

odmeňovania poslancov. 

 

MUDr. Koyš navrhol zapracovať do nového materiálu zvyšovanie v závislosti na koeficient 

priemernej mzdy v národnom hospodárstve. 

 

Hlasovanie o návrhu zmeny Zásad odmeňovania poslancov v zmysle pripomienky Mgr. Orelovej:  

(za jedno riadne zasadnutie OZ 60 €, za jedno mimoriadne zasadnutie OZ 40 €, zástupcovi starostu 

70 €, zapisovateľke OZ 40 €).          

Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2012 

 

p. prednosta informoval, že písomný materiál s vyhodnotením kultúrnej činnosti bol poslancom 

zaslaný. Napriek bohatej činnosti je potrebné pripraviť kultúrne akcie v predstihu. Obec má 

negatívny ohlas od občanov na presun pripravovaných akcií na neskoršie termíny (MDD, Mikuláš). 

Je potrebné stanoviť termíny a striktne ich dodržiavať, aby boli akcie včas zabezpečené.  

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil 



 

 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo Vyhodnotenie kultúrnej činnosti na vedomie.  

 

Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2012 

p. prednosta skonštatoval, že činnosť jednotlivých organizácií športového charakteru je bohatá, 

chýba im prezentácia v obci. Jednotlivé správy boli doručené po termínoch, vypracované všeobecne 

a neadresne.  

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová uviedla, že toto sa bude prejednávať pri schvaľovaní žiadostí o dotácie. 

 

Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

p. prednosta uviedol, že o schválenie dotácie je potrebné v zmysle VZN požiadať do 30.11. daného 

roka. Zároveň upozornil, že prideľovaním dotácií sa nesmie zvyšovať dlh obce. Dodatkom, ktorý 

bol schválený v decembri je možné poskytnúť dotácie dvakrát v priebehu roka. Bolo doručených 8 

žiadostí, z toho 1 po termíne.  

Kultúrna komisia navrhla nasledovné prerozdelenie dotácií: 

ZO Slovenského zväzu zdravotne postihnutých v Sučanoch 500 €,  

Jednota dôchodcov Sučany 1500 €  

Futbalový oddiel Tatran Sučany  12 700 € 

Zväz protifašistických bojovníci 300 € 

Volejbalový oddiel 300 €  

Skialpinistický oddiel 600 € 

Športový krúžok Volejbalový oddiel ženy – p. Očková 300 € 

Kolkársky klub Tatran Sučany 1 000 € 

Návrh mal byť predložený na prerokovanie ekonomickej komisie, ktorá mala zvolané 2 zasadnutia, 

no jej členovia sa nezišli v uznášaniaschopnom počte. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že sa ospravedlňuje ale napriek snahe sa nepodarilo nájsť termín, ktorý by 

vyhovoval všetkým členom. Opýtala sa, koľkí z tých, ktorí si podali žiadosť o dotáciu, splnili 

podmienky stanovené VZN. 

 

p. prednosta odpovedal, že k dnešnému dňu všetci, ale  k 15.12. ako ukladá VZN len SZPB. 



 

 

 

Mgr. Orelová navrhla odloženie tejto problematiky vzhľadom k zložitosti finančnej situácie na 

nasledujúce zasadnutie OZ, kedy bude jasné, či sa dokážu nájsť finančné rezervy, ak nie, bude  

potrebné a nevyhnutné šetriť, a to nielen na dotáciách. Daná problematika bude priblížená pri 

informácii o spolupráci s fi. Sagacita. Zároveň zdôraznila, že iba jeden zo žiadateľov dodržal 

potrebné podmienky pre pridelenie dotácie.  

 

Rozprava: p. Makovník, p. Rybár, p. Miert, PhDr. Bella 

 

p. Makovník povedal, že chápe finančnú situáciu obce, kluby sú každý rok dotované, pre futbalový 

oddiel by to bolo likvidačné. Skialpinisti pripravujú v marci celoslovenské preteky, volejbalový 

oddiel súťaž, futbalový klub zastrešuje 20 starších žiakov, 20 mladších žiakov, 18 dorastencov a 15 

prípravkárov. Vo februári potrebujú zaplatiť štartovné, hrozia im pokuty. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že do marca môžu úhrady vykryť z členských príspevkov. Členovia klubov, 

spolkov by mali pomáhať,  ak chcú byť členom klubu a majú záujem na tom, aby klub fungoval. Z 

informácií, ktoré odbržala vyplýva, že napr. futbalový oddiel má členské príspevky vo výške 2 € 

ročne, čo sa jej zdá neúmerne málo v porovnaní s tým, akou čiastkou sa na fungovaní klubu podieľa 

obec. Zároveň nie je ale isté, či na nasledujúcom zasadnutí, budú dotácie pridelené.  

 

p. Rybár navrhol kompromis, aby nebola ohrozená činnosť klubu. Navrhol vyšpecifikovať z dotácií 

priority a prideliť čiastku financií v obmedzenom množstve. Futbalový oddiel môže bez dotácie 

skončiť. 

 

p. starosta navrhol zriadenie centra voľného času. Takáto organizácia je dotovaná 275 €/žiak zo 

štátneho rozpočtu. Takto by bolo možné viesť šport na inej kvalitatívnej úrovni, vytvoril by sa 

priestor pre okolité obce.  

 

Ing. Plžik dodal, že v prípade obce sa môže jednať o cca  300 detí x 275€, t. j. cca 90 tis. €. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila Mgr. Ďaďová. 

 

p. Miert povedal, že chcel navrhnúť, či by sa cez CVČ nedal realizovať mládežnícky futbal. Dodal, 

že cez členské príspevky je možné čiastočne riešiť činnosť klubov. Navrhol žiadosti o dotácie riešiť 



 

 

kompromisom, aby mali na rozbeh nového roka. Jednotlivé kluby by si mali dať záležať na plnení 

podmienok pre pridelenie dotácie, ktoré boli určené VZN. 

 

p. starosta povedal, že všetky peniaze sú prideľované na konkrétnu činnosť (hranie futbalu, 

kolky,....), obec okrem toho ešte zabezpečuje ich údržbu, strechy, vodu. Obec by mala zabezpečovať 

správu a údržbu týchto zariadení, vytvárať podmienky ako základ, zvyšok prerozdeliť. No zatiaľ je 

ťažké ísť touto cestou. Navrhol poskytnúť príspevok vo výške alikvótnej časti za prvé 2 mesiace. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v zmysle dodatku k VZN o poskytovaní dotácií je možné len vo výnimočných 

prípadoch poskytnúť príspevok druhýkrát. Je potrebné, aby prednosta pripravil dodatok č. 2 k VZN 

o poskytovaní dotácií resp. nové VZN, v ktorom by boli premietnuté praktické problémy, s ktorými 

sa obec so športovými klubmi stretáva tak, aby poskytnuté dotácie boli transparentné a podmienky 

poskytnutia dotácie boli rešpektované . 

 

MUDr. Koyš dodal, že sa jedná o výnimočný prípad, nakoľko obec nemá dostatok financií. 

  

Mgr. Orelová uviedla, že vytvorenie centra voľného času by bolo dobrou alternatívou navrhla  

odročiť tento bod na nasledujúce rokovanie OZ. 

 

PhDr. Bella uviedol, že si vie zistiť informácie k CVČ. Počul, že sa pripravujú kroky k návratu späť 

vo financovaní CVČ. Ak je možné získať financie takýmto spôsobom, je potrebné sa nad tým 

zamýšľať.  Z hľadiska financií je to zaujímavé.  

V zmysle VZN je možné predložiť žiadosť do 30.11. predchádzajúceho roka. Všetky žiadosti 

posudzuje ekonomická komisia do 30.12., starosta obce do 30.1. rozhodne o pridelení dotácie 

žiadateľom, ktorí boli schválení obecným zastupiteľstvom. Zúčtovanie finančných prostriedkov je 

potrebné predložiť do 15.2. 

VZN je prijatou normou, kompetenciou obce, stanovené podmienky je potrebné rešpektovať.  

 

Hlasovanie  za poskytnutie dotácie futbalovému  oddielu pre rok 2013 vo výške 5.000 €: 

Za: 6 (p. Miert,  p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella) 

Proti: 1 (Mgr. Orelová 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár) 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ ukladá prednostovi vypracovania nového VZN o 

poskytovaní dotácií a jeho predloženie na nasledujúce OZ na schválenie: 

Za: 8 (Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, 



 

 

PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Žiadosti o poskytnutie dotácie budú prerokované na nasledujúcom OZ. 

 

Správa o činnosti OP a OHZ za rok 2012 

 

p. prednosta informoval, že správy o činnosti obecnej polície a obecného hasičského zboru za rok 

2012 boli zaslané v písomnej podobe. 

 

Rozprava: p. Rybár, PhDr. Bella 

 

p. Rybár uviedol, že v decembri došlo k viacerým haváriám ha šmykľavej vozovke. Hasiči boli 

usmernení, že si to majú ustriehnuť sami. Opýtal sa, prečo by o tom nemohla informovať obecná 

polícia, keď jej to vyplýva z povinností. 

 

p. starosta odpovedal, že bola zvolaná pracovná porada za účasti p. starostu, náčelníka OP a veliteľa 

OHZ, na ktorej rozhodol, že sa bude kopírovať činnosť SSC, kedy bude 1 zodpovedný za údržbu. 

Táto kompetencia prešla na OHZ, participuje na nej aj obecná  polícia. Ak polícia v službe zistí, že 

je klzká vozovka, nahlási to bez meškania OHZ. Z hľadiska úspor PHM a nepravidelnosti služieb 

obecnej polície bude nariadená väčšia súčinnosť. 

OP hlási v rámci výkonu služby výpadok osvetlenia verejného osvetlenia 

 

Náčelník OP uviedol, že hlásia aj výpadky posýpača na dispečing OHZ. 

 

p. Rybár uviedol, že obecná polícia má plniť aj ďalšie úlohy, dbať dodržanie poriadku, čistoty a 

hygieny. V čase, keď sa nehody stali, bola OP v službe, mohlo dôjsť k jej pochybeniu. 

 

p. starosta odpovedal, že k pochybeniu nedošlo, obecný policajt zjazdnosť ciest kontroloval. V čase, 

keď obecný policajt terén prechádzal, bola zjazdnosť v poriadku. 

 

p.Rybár uviedol, že obecná polícia pôsobí ako poriadkový útvar a ako výkonný orgán pre obecné 

zastupiteľstvo, napr. dodržiavanie VZN, plnenie jeho uznesení. Opýtal sa, či je možné prijať VZN 

pre obecnú políciu, čo je možnože nad rámec policajného zákona. 

 



 

 

p. starosta odpovedal, že toto teoreticky možné je, ale tieto úlohy nesmú byť v rozpore so zákonom 

o obecnej polícii. Záleží na tom, či ide o policajnú činnosť alebo nie. Pri výkone iných činností nás 

Ministerstvo vnútra písomne upozorní. Gestorom činnosti OP je Ministerstvo vnútra. 

 

p. Rybár povedal, že počas ich neprítomnosti ich zastupujú hasiči. Opýtal sa, či OP nemôže 

vypomôcť hasičom pri kosení, hasení, atď. 

 

p. starosta odpovedal, že toto nie je možné. Je možné im dať úlohu rozniesť poštu. 

 

p. Rybár povedal, že môžu kontrolovať prácu nezamestnaných. 

 

p. starosta povedal, že sa napíše dotaz na Ministerstvo vnútra s konkrétnymi činnosťami, na ktoré 

nám ako gestor dajú jednoznačné stanovisko.  

 

PhDr. Bella uviedol, že mali komisiu verejného poriadku, na ktorú boli prizvaní i funkcionári obce, 

poslanci, občania. Na komisii sa riešila problematika OHZ a OP v Sučanoch. Kedysi fungovala 

OHZ i OP spolu pod vedením p. Slobodníka. Vtedy to v obci fungovalo, vyberali sa pokuty. Po 

určitom čase došlo k rozdeleniu v zmysle zákona – veliteľom OHZ sa stal p. Slobodník, náčelníkom 

OP p. Čičerin. Vtedy sa pýtali, aký je rozdiel medzi dobrovoľným a obecným hasičom. Vtedy bol 

nepretržitý výkon služieb – fungovali kamery,... Zabezpečovalo činnosť 5 obecných policajtov. 

Potom boli 3 obecní policajti, a tým pádom došlo k situácii, že slúžia nepravidelne. OHZ riadi p. 

starosta ale čiastočne aj p.prednosta,  OP riadi v zmysle zákone len p. starosta. 

Po obci sa rozpráva, že OP sa bude rušiť, na OcÚ by sa malo prepúšťať v rámci úsporných opatrení, 

na čo by sa chcel informovať. Počul, že zo strany OHZ sú tlaky na spojenie oboch zložiek, čo v 

zmysle zákona nie je možné. Pán Slobodník povedal, že je zbytočné, keď obecná polícia slúži 

nepravidelne, nespĺňa to účel. Zatiaľ zmení OP kvalitu služieb, kontrol, spoluprácu so štátnou 

políciou. Komisia zasadne ešte raz.  

Požiadal o vysvetlenie správy OHZ – použitá technika OHZ, DHZ. Čie sú autá DHZ? Zarazilo ho, 

že p. Slobodník povedal, že vždy slúži 1 obecný hasič, 4 dobrovoľní. Sneh odhŕňajú len dobrovoľní 

hasiči, ktorým sa platí. Je za pomoc pri dopravných nehodách, no nerozumie, že pri dopravnej 

nehode sa premelú všetky tri zložky – OHZ, DHZ a súkromná zložka. V Turanoch je len OHZ 

zložený zo 17 členov, ktorí nie sú platení.  

Požiadal o doriešenie problému tak, aby obec fungovala. Tlačí sa na dočerpanie dovoleniek za rok 

2012, čím sa ešte zredukuje výkon služieb. Komisia prijala uznesenie, ktorým žiada redakčnú radu 



 

 

o uverejnenie  najdôležitejších  kontaktov (telefónnych čísel) na OP resp. OHZ a iných zložiek do 

Sučianskych zvestí. 

 

p. Rybár povedal, že je potrebné nájsť funkčný model. Obecné zastupiteľstvo pre OP určuje: jej 

organizáciu, objem mzdových prostriedkov, rozsah technických prostriedkov, vymenúva a odvoláva 

náčelníka OP, zriaďuje funkciu stáleho zástupcu náčelníka. Opýtal sa, či obecná polícia roznášala 

poštu, či im táto činnosť bola vymedzená. 

 

Náčelník OP odpovedal, že áno, doručujú poštu aj pre členov komisií, exekútorské úrady a súdy, čo 

im vyplýva zo zákonnej spolupráce. 

 

p. Rybár sa opýtal, či v zmysle zákona o ochrane nefajčiarov, sa robia nejaké kroky. 

 

Náčelník OP odpovedal, že toto je samozrejmé, ak niekto fajčí na mieste verejne prístupnom. 

 

Na zasadnutie OcZ sa dostavil p. Slobodník, veliteľ OHZ. 

 

PhDr. Bella požiadal o vysvetlenie pojmov OHZ a DHZ. 

 

p. starosta dodal, že PhDr. Bella sa opiera o názory občanov. Požiadal o vysvetlenie OHZ, DHZ a 

činnosť súkromnej zložky. 

 

p. Slobodník povedal, že bola vypracovaná správa, nie je tam zahrnutý 1 mesiac. 

  

PhDr. Bella  sa opýtal, ako sa platia pohonné hmoty OHZ, DHZ, ktoré vozidlá patria k jednotlivým 

zložkám. 

 

p. Slobodník povedal, že medzi techniku OHZ patrí Tatra a Karosa. DHZ je financovaný z brigád 

(financovanie obväzov, súčiastok, PHM). Plošina okrem opráv svetiel obci má aj iné zákazky.  

 

p. starosta povedal, že OHZ je integrálnou súčasťou obce. Máme 5 profesionálov, výkon OHZ sa 

doplňuje a prelína s DHZ. Veliteľ dáva návrh na členov OHZ. OHZ sa skladá z profesionálov a z 

väčšej časti z dobrovoľníkov. DHZ je registrované občianske združenie. 

 



 

 

p. Slobodník povedal, že 75 výjazdov je drahších ako 193, čo je spôsobené rozdielnou spotrebou 

PHM.  

 

PhDr. Bella povedal, že obecní hasiči poberajú plat, dobrovoľní odmeny.  

Správy by mali byť vypracované osobitne za OHZ a DHZ. 

 

p. starosta požiadal o zdôvodnenie, že v televízii ho vidieť ako zamestnanca odťahovej služby.  

 

p. Slobodník povedal, že k tomu sa nebude vyjadrovať ako k činnosti vo svojom osobnom voľne.  

 

HK povedal, že podstatný je výsledný efekt a tým je zabezpečenie činnosti hasičov ale aj výkon 

zimnej údržby, kosenie a iné činnosti v rámci komunálnych služieb v obci. Toto všetko zabezpečujú 

hasiči či už ako členovia OHZ alebo DHZ. Ide o to, že do obecných prostriedkov bolo treba vrážať 

investície. Obec nemôže podnikať. Staršie prostriedky sa odpredali DHZ, kde DHZ robí práce pre 

obec za výhodné ceny, zároveň s tými prostriedkami vykonáva i iné práce pre iné subjekty a 

vypomáha si tak, aby dokázal fungovať tak, aby z obce čerpali minimum prostriedkov na svoju 

činnosť. OHZ má zabezpečiť stálu službu z pohľadu možného vzniku požiarov resp. iných 

mimoriadnych udalostí, kedy síce hasičský zbor z Martina by prišiel v rámci normy, ale náš je pri 

súčasnom systéme oveľa rýchlejší. A aj túto činnosť zabezpečuje za pomoci stálych zamestnancov 

OHZ ale aj dobrovoľných z radov DHZ. Je tam synergický efekt, nedá sa to odčleniť.  

 

p. Slobodník povedal, že boli využité eurofondy, k niečomu sa obec zaviazala. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy o činnosti OP a OHZ. 

 

Správy z komisií 

 

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie. Uviedla, že odstúpil kronikár. Sučiansky 

ples bol zrušený z dôvodu nízkeho záujmu   vyššieho vstupného a celkovej ekonomickej situácie 

obyvateľov. Informovala o pláne činnosti na r. 2013. V dňoch 26.1.-16.2.2013 sa bude konať 

Champions league kolkárskeho klubu v Sučanoch.  

 

p. Miert informoval o činnosti komisie výstavby, ktorá mala 2 nosné body. Zaoberala sa ponukou 

rodinného domu p. Želmíry Jankovičovej, na ul. 29. augusta 97/72 na odpredaj, čo bolo 

prerokované uznesením OcZ 119/2008. Táto kúpa by bola perspektívna s výhľadom vybudovania 



 

 

prístupovej cesty k IBV Záhumnie. Komisia doporučila odkúpenie nehnuteľnosti s ohľadom na 

finančné možnosti obce v II. polroku 2013 v cene 15 tis. €. 

Komisia prerokovala rozšírenie cintorína, kde v dohľadnej dobe 2-3 roky, bude problém s 

pochovávaním. Ing. Hūber vyvolal jednanie so Slovenským pozemkovým fondom, p. 

Makovníkovou, ktorá podala informáciu, že pozemok o výmere 11 600 m2 je možné získať 

bezodplatným prevodom za podmienky predloženia platného územného rozhodnutia. Vydanie UR 

je podmienené spracovaním a odsúhlasením zámeru podľa zák. č. 24/2006 o posudzovaní vplyvov 

na ŽP a spracovaním dokumentácie pre územné rozhodnutie oprávnenou osobou. Pripomienkovanie 

a vydanie územného rozhodnutia zabezpečí stavebný referát. Spracovaním projektu a 

nadobudnutím pozemku sa rozšíri kapacita cintorína pre potrebu cca 40 rokov. 

Na rozšírenie cintorína sú predpokladané náklady na spracovanie  zámeru EIA cca 3000 €, 

projektovú dokumentáciu cca 2300  €, geometrický plán a  poplatky cca 1200 €, rezerva 500,- € t.j. 

spolu  7000,- € (vrátane DPH). Komisia  žiada uvedené zahrnúť do zmeny rozpočtu r. 2013. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schvaľuje zámer rozšírenia cintorína s 

predpokladanými nákladmi min. 7 tis. €: 

Za: 8 (Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, 

PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

PhDr. Bella uviedol, že komisia verejného poriadku a rómskej problematiky zasadala, prejednávala 

problém OHZ a OP, informácie boli podané. 

Komisia životného prostredia nezasadala, nakoľko nebolo potrebné jej zvolanie. Uvedená komisia 

nemá zapisovateľku, opýtal sa, kto vedie agendu životného prostredia. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o činnosti komisií. 

 

Informácia o projektoch 

 

p. starosta informoval, že boli zrealizované 2 stretnutia s f. Sagacita za účasti konateľa Ing. 

Stanovského a zo strany obce sa zúčastnil p. starosta, HK, Mgr. Belicová, prednosta a p. Ligačová. 

Na tomto stretnutí obec predostrela názor na riešenie tejto problematiky. Ing. Stanovský si vyžiadal 

čas na premyslenie. Ďalšie stretnutie sa zrealizovalo za účasti JUDr. Fiačana, právneho zástupcu 

Ing. Stanovského. Išlo o to, aby bola zrušená mandátna zmluva k 1.2.2013. Bolo dohodnuté, čo sa 

týka platenia vyplývajúceho z mandátnej zmluvy (987,52 €), aby to bolo účtované do 31.12. Táto 



 

 

čiastka sa započíta do požiadaviek zrealizovaných projektov ZŠ, OHZ, Námestie - 5 % . Ing. 

Stanovský má odlišné požiadavky ako obec.  

 

Ing. Plžik uviedol, že oprávnené sú tie, z ktorých 95 % zaplatí EÚ a štát, 5 % obec. Na 

rekonštrukciu OHZ sú celkové náklady 501 tis. €, z toho oprávnené náklady 235 tis. €, z ktorých 

208 tis. € obec v skutočnosti získala z eurofondov. Obec zaplatí 5 % z oprávnených nákladov, t. j. z 

235 tis. €. 

Čo sa týka rekonštrukcie ZŠ, celkové náklady sú 650 tis. €, z toho oprávnené náklady predstavujú 

570 tis. €, z toho 5 % je cca 28 tis. €. 

Na rekonštrukciu námestia sú oprávnené náklady 570 tis. €, z ktorých dostaneme 548 tis. € zo štátu.  

 

Čo sa týka bodov E,F,G mandátnej zmluvy, verejného obstarávania, poradenská činnosť p. starosta 

povedal, že bolo dohodnuté, že Ing. Stanovský vypracuje svoju predstavu, čo by sme mali plniť a 

riadne to zdokumentuje (verejné obstarávanie zdokumentovať faktúrami,...). Predložil úplne iný 

materiál. Napríklad včera  bol s HK v Bratislave ohľadom eurofondov - základná škola. Telefonicky 

bolo s Ing. Stanovským dohodnuté prepracovanie podkladov týkajúce sa nárokov so zmlúv 

uzavretých medzi obcou a Ing. Stanovským a týkajúcich sa eurofondov a zvolanie nového 

stretnutia. Obec má záujem zrušiť mandátnu zmluvu a ďalšie veci aby sa rátali z oprávnených 

nákladov. 

 

Ing. Plžik uviedol, že boli doručené ďalšie tri faktúry vo výške 157 tis. €, ktoré nie sú doriešené, 

ako 5 % odmena. Okrem toho ďalších 17 tis. € ako doplatok za mandátnu zmluvu. Zo 157 tis. € nie 

je odrátaných 57 tis. € vyplývajúcich priamo zo zmluvy. Mandátna zmluva hovorí o predmete 

zmluvy – bod E/ komunikácia s implementačnou agentúrou, F/ príprava a realizácia VO a bod G/ 

poskytovanie poradenských a konzultačných činností v projektovej dokumentácii. 

Problém je, že v mandátnej zmluve nie je taxatívne stanovené aké náklady, v akej výške budú za 

činnosti spojené s bodmi E,F,G účtované a tým pádom je zas otázne dodržanie zákona o verejnom 

obstarávaní. V rámci 25 tis. Sk bez DPH je len úvodná analýza projektu a koordinácia a usmernenie 

projektu mandanta, ostatné veci by mali byť riešené osobitne. Bude potrebné určite platiť, výška 

vyplynie z rokovaní. Doteraz sme zaplatili cca 250 tis. €. Ak chceme urobiť hrubú čiaru za 

činnosťami, keby sme zaplatili ešte cca 100 tis. €, v rámci ktorých sú aj náklady s VO, 

vypracovaním PD a odmenou /succes fee/. Aby to však boli verifikovateľné čísla, pre korektné 

vzťahy by bolo vhodné preukázať náklady na základe faktúr subdodávok ako refundáciu nákladov. 

Body E, F, G nie sú riešené v zmluve, požadované bolo preukázanie nákladov. Odmena 5% /succes 

fee/ predstavuje 82 tis. € vr. DPH za všetky 3 projekty. Keby sa z tejto sumy odčítala už zaplatená 



 

 

suma 42 tis. € vyplatené v rámci mandátnej zmluvy, ostáva doplatiť ešte 40 tis. €. K nim treba 

pripočítať ešte doplatok 17 tis. € za činnosti spojené s mandátnou zmluvou /doteraz neuhradené/  a 

doplatenie PD za rekonštrukciu ŠD 36.500,- € t.j. celkom ostáva cca 100 tis. €. Ing. Stanovský má 

však inú predstavu odmenu chce cca 150 tis, k nim ešte ďalšie financie, bude sa problém ešte riešiť. 

Tých 100 tis. € potrebujeme financovať z bežných výdavkov, prebytok hospodárenia je možné 

použiť na len kapitálové výdavky. Tých 100 tis. € je potrebné nájsť v rozpočte, vytvoriť priestor. 

 

p. starosta dodal, že cesta, ktorú smeruje právnik Ing. Stanovského, je nereálna vrátane penále na 

úrovni 700 tis. €. Je potrebné preukázanie dokladov, vynaložených nákladov.  

 

Ing. Plžik povedal, že je potrebné rozporovať doručené faktúry vo výške 157 tis. €. 

 

p. starosta povedal, že je potrebná úprava rozpočtu. Požiadal HK o stanovisko. 

 

Ing. Plžik uviedol, že z už podpísanej zmluvy plynú, či už chceme alebo nechceme, záväzky. 

Neschválením uhradenia 17 tis. €  vyplývajúcich z mandátnej zmluvy by obec prišla k väčším 

škodám. Pri súdnom spore je prakticky isté, že na základe platobného rozkazu túto sumu budeme 

musieť zaplatiť, bude akurát zvýšená o súdne poplatky. 

 

p. starosta povedal, že uznesenie týkajúce sa zrušenia odmeny pre firmu Sagacita posunul na 

prokuratúru. Dnes boli zaslané doklady.  

 

p. Ligačová uviedla, že bolo dohodnuté, že ak bude zaplatená faktúra 17 tis. € do konca januára, 

budú odpustené penále.  

 

PhDr. Bella sa opýtal, v čom bol úspešný športový dom. Mal len informáciu o štúdii.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým uložilo prednostovi vypracovať návrh úsporných 

opatrení bežných výdavkov vo výške 100 tis. €: 

Za: 8 (Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, 

PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

PhDr. Bella poukázal na náklady za používanie služobných telefónov, požiadal o posun vypínania 

verejného osvetlenia.  



 

 

 

Zmena rozpočtu obce 

 

Bola navrhnutá zmena rozpočtu obce nasledovne: 

príjem podielové dane + 24 tis. €;  

výdaj tovary a služby + 17 tis. €  

výdaj Projektová dokumentácia + 7 tis. €: 

 

Ing. Plžik podal stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu obce.  

 

Hlasovanie za schválenie zmeny rozpočtu obce r. 2013 podľa predloženého návrhu: 

príjem podielové dane + 24 tis. €; výdaj tovary a služby 17 tis. €; výdaj Projektová dokumentácia 7 

tis. €: 

Za: 7 (Mgr. Ďaďová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Orelová) 

Diskusia 

Do diskusie sa nik neprihlásil. 

 

R ô z n e 

 

Rokovania ohľadom Rekonštrukcie ZŠ 

 

Ing. Plžik informoval, že prebehlo rokovanie v Bratislave. Pracovníci ÚVO boli oboznámení  s 

problémom Základnej školy, je potrebné, aby bola čo najskôr vykonaná kontrola zo strany ÚVO.  

 

p. starosta informoval, že bola podpísaná mandátna zmluva s Mgr. Evou Belicovou, advokátkou na 

právnu pomoc pre obec. 

Ďalej povedal, že 30.1.2012 uplynie 90-dňová lehota, je potrebné rozhodnúť, či sa na web-e 

zverejní zmluva na Rekonštrukciu námestia, alebo nie. Nezverejnením bude zmluva na 

rekonštrukciu námestia nerealizovateľná, nakoľko základná podmienka nebude splnená.  

Vzhľadom k závažnosti problému zvažuje zvolanie mimoriadneho zasadnutia OZ budúci týždeň. K 

zverejneniu zmluvy má mandát, no stále je možné realizáciu zastaviť. Mgr. Belicová pripraví 

analýzu, aký finančný dopad by to malo na činnosť obce. Je tam 600 tis. €, o ktoré by bola obec 

obohatená, no sú tam aj možné riziká. Nezverejnenie môže niekto napadnúť, že obci vznikla škoda.  



 

 

Bude zvolané mimoriadne OZ po vypracovaní právnej analýzy Mgr. Belicovou. Bude potrebné 

seriózne rozhodnutie, držať pokope „v dobrom i zlom“ ako v manželstve. Môže sa získať 600 tis. € 

do obce. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Ing. Plžik uviedol, že je tu aj obrovské riziko pri rekonštrukčných prácach, sú možné problémy s 

pamiatkármi, s prácami naviac, časový posun a podobne. Je tam veľa „nášľapných mín“. Či sa bude 

stavba realizovať, alebo nie, samotné náklady súvisiace s prípravnými prácami už boli resp. budú 

zaplatené na úrovni minimálne cca 120 tis. €. Tie obec zaplatila resp. zaplatí bez ohľadu na to, či sa 

bude realizovať rekonštrukcia námestia lebo nie.  Druhou stránkou tohto problému sú však 

obrovské riziká, no v niektorých prípadoch je lepšie vrátiť sa z kratšej cesty, osobne by do toho 

nešiel.  

 

p. Miert skonštatoval, že prebieha právna analýza Mgr. Belicovou. Je potrebné vyčkať na jej 

výsledok. 

 

PhDr. Bella povedal, že v prvom rade je potrebné sa opýtať občanov, či chcú realizovať 

rekonštrukciu námestia.  

 

p. Rybár sa opýtal na ekonomickú analýzu v prípade realizovania príp. nerealizovania projektu. Aké 

sú náklady. 

 

p. starosta povedal, že predpokladá, že v piatok, najneskôr v pondelok, by mali byť podané 

informácie ohľadom školy. Budúci týždeň bude zvolané mimoriadne OZ ohľadom zverejnenia, 

resp. nezverejnenia zmluvy.  

 

R ô z n e  

Rozprava: Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, MUDr. Koyš, p. Miert 

 

Mgr. Ďaďdová požiadala o posun času odvozu smetí z Ul. Komenského, ktoré sa vyvážajú v čase 

príchodu 2 autobusov 7,50 h a zásobovania lekárne. 

 



 

 

MUDr. Koyš navrhol odpredaj defibrilátora, ktorý bol zakúpený pre zdravotné stredisko. Predaj je 

navrhnutý z toho dôvodu, že defibrilátor je v súčasnosti nefunkčný, je potrebné dokúpiť batériu, 

ktorá je však značne drahá a samotný defibrilátor je už starší typ. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer odpredaja defibrilátora: 

Za: 8 (Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miert,  p. Makovník, p. Rybár, Ing. Jarmiška, MUDr. Koyš, 

PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

 

p. Rybár uviedol k informácii, ktorá odoznela na predchádzajúcom zasadnutí OZ, k Zmluve o 

vzájomnej spolupráci na zabezpečenie Dní Milana Hodžu. Jednalo sa o zabezpečenie Dní Milana 

Hodžu (v roku 2006) v objeme 700 tis. Sk. Hlavný kontrolór poslal záznam z rokovania za účasti 

vlády. Obec bola v tomto prípade len formálnym organizátorom, financie neboli použité z rozpočtu 

obce. Dodal, že by ho zaujímala analýza príjmov a výdavkov Dní Milana Hodžu v minulom období.  

 

Mgr. Orelová informovala o pripravovanom odbere krvi, ktorý sa uskutoční 29. 1. 2013 v čase od 

8,00-11,00 hod. 

Ďalej uviedla, že s p. starostom majú odlišný názor vo veci uznesenia zastupiteľstva týkajúceho sa 

zverejňovania správ z kontrol v Sučianskych zvestiach, či majú byť tieto zverejnené v plnej alebo 

skrátenej miere a či má byť poskytnutý priestor aj na vyjadrenie  zúčastnených resp. dotknutých 

osôb. Buď je potrebné zrušiť prijaté uznesenie, alebo vymedziť, akým spôsobom majú byť tieto 

správy zverejňované. Jedná sa o správy z kontrol ohľadom f. Sagacita a Mikroregiónu. V prípade 

zverejnenia požadujú priestor na vyjadrenie  Ing. Stanovský, p. Balková a p. starosta po 3 strany 

každý. V takomto rozsahu je zverejňovanie správ neúnosné a zastupiteľstvo by sa malo vyjadriť, 

aký je presný význam predmetného uznesenia.  

 

p. starosta povedal, že Sučianske zvesti by obsahovali len príhovor a správu z kontrol. Príhovor 

starostu obce bol zverejnený nesprávne bez podpisu. Vydavateľom Sučianskych zvestí je obec, 

starosta obce ako štatutár, nesie zodpovednosť za obsah ich vydania. V prípade podania žaloby Ing. 

Stanovským ponesie zodpovednosť za vydanie p. starosta.  

 

p. Rybár povedal, že keby bol priestor pre p. starostu, hlavného kontrolóra a p. Balková, vyšlo by 

špeciálne vydanie.  

 

Mgr. Orelová navrhla vydanie špeciálneho vydania Sučianskych zvestí so zverejnením 2 správ 

z kontroly s vyjadreniami dotknutých. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že Sučianske zvesti nie sú periodikum obecného zastupiteľstva, ale 



 

 

obecného úradu.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že v marci vyjde ďalšie vydanie so Správou z  kontroly mikroprojektov 

cezhraničnej spolupráce a Záznamom z kontroly nákladov spojených s užívaním obecných bytov. 

 

p. starosta požiadal o doručenie matrice Sučianskych zvestí pred ich vydaním. V prípade, že ju 

nedostane a Sučianske zvesti nebudú spĺňať zákonné náležitosti, nedovolí ich vydanie a redakčná 

rada zaplatí ich vydanie. Požiadal o vzájomnú spoluprácu. 

 

Mgr. Orelová ubezpečila p. starostu, že pred poslaním do tlače je matrica vždy doručená aj p. 

prednostovi a preto aj na základe predchádzajúcich skúsenosti predpokladá, že po tejto línii býva 

doručená aj p. starostovi. Za prípadné nedorozumenie sa ospravedlnila a zaviazala sa posielať 

matricu vždy aj p. starostovi. Zároveň p. starostu ubezpečila, že členovia redakčnej rady by 

nespracovali vydanie, ktoré by nespĺňalo zákonné náležitosti. Čo sa týka podpisu pri príhovore, do 

tohto nebolo nijak zasahované a bol zverejnený v identickej podobe ako bol doručený redakčnej 

rade.  

 

Ing. Plžik požiadal o doriešenie vstupu do programu URBIS. 

 

PhDr. Bella povedal, že si nedokáže predstaviť, že hlavný kontrolór sa nedostane do informačného 

systému obecného úradu.  

 

p. starosta odpovedal, že systém vstupu do informačného systému je nasledovný: Ing. Plžik príde za 

starostom obce, povie, čo chce kontrolovať a bude mu daný súhlas. V prípade úniku citlivých 

údajov bude vyvodená zodpovednosť.  

 

Ing. Plžik odpovedal, že citlivé informácie sú aj dane a evidencia obyvateľov. Od marca 2012 

poukazuje na problémy – zverejnenia údajov o povinnej osobe, zverejňovania objednávok v zmysle 

zákona o slobodnom prístupe k informáciám a informovanie o zákazkách v zmysle zákona o 

verejnom obstarávaní nad 1.000 €, ktoré obec má zabezpečiť a nie sú zabezpečené, pričom v zákone 

sú uvedené aj sankcie za ich nedodržiavanie. Je nebezpečné, pokiaľ sa zákony selektujú – tento 

budem dodržiavať a tento nie. Pritom si nie je vedomý, že v prípade jeho stáleho prístupu ako 

hlavného kontrolóra obce do celého informačného systému obce bol porušený zákon. 

 

p. starosta odpovedal, že v rámci exekutívy toto zabezpečuje prednosta. 

 



 

 

p. prednosta povedal, že obecná technika – traktor a multicar sú v oprave. Posyp je zabezpečený na 

základe dohody so Okresnou správou ciest. Čo sa týka osvetlenia, funkčnosti rozhlasov – k 

nefunkčnosti došlo tým, že bol vymenený transformátor na ul. Komenského, musel sa odpojiť 1 

prívod, aby to neskratovalo. Vzniklo nedostatočné napätie 170 V, došlo k oslabeniu batérií a 

následným škodám. Rozhlasy nie sú poistené. Robia sa opatrenia, situácia sa rieši. Idú sa šetriť 

peniaze, preto nebola otvorená otázka techniky. 

 

PhDr. Bella uviedol, že keby neboli problémy s financovaním školy, so Sagacitou, bolo by možné 

zakúpiť nové osvetlenie, rozhlas, posýpač. 

 

Ing. Plžik informoval o ponuke amatérskych ochotníkov zo Žabokriek, ktorí by chceli hrať v obci 

divadlo za náklady na dopravu 100-150 €, čo bude prerokované kultúrnou komisiou. 

 

p. Miert informoval o ponuke divadelného predstavenia Matičiarov z Liptovského Mikuláša za 

režijné náklady. 

 

p. Blšáková uviedla, že došlo k prerušeniu územného konania stavebníka Prefa ZOZ, kde bol už 

trikrát predĺžený termín na dodanie dokumentácie. Podľa § 35 Stavebného zákona vyzve stavebný 

úrad navrhovateľa, aby návrh v primeranej lehote doplnil. Upozorní ho, že inak územné konanie 

zastaví. Opýtala sa, koľkokrát je možné predĺženie termínu a čo bude po 30. 3. 2013. 

 

Mgr. Mgr. Belica odpovedal, že tým, že je určená poriadková lehota, táto môže byť nekonečne 

veľakrát predĺžená. 

 

p. Blšáková povedala, že to skončilo na Ministerstve životného prostredia, dokumentácia stále nie je 

kompletná. 

 

p. starosta dodal, že sa menia aj vlastníci. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že väčšinou ak navrhovateľ nemá vážny dôvod, súd ignoruje liknavosť 

navrhovateľa a konanie zastaví. Opýtal sa na dôvody prerušenie konania.  

 

p. Blšáková uviedla, že čakali na vyjadrenie životného prostredia od novembra. 

 



 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že toto je vážny dôvod – stanovisko Ministerstva je vážny podklad pre 

vydanie rozhodnutia.  

 

Interpelácie poslancov 

V rámci interpelácií sa nik neprihlásil. 

 

Záver  
 

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva s tým, že  

28. 1. 2013 o 16,00 hod. bude zvolané mimoriadne zasadnutie OZ. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že by mali byť známe konkrétne čísla, aby sa poslanci vedeli rozhodnúť  

– hrubé čísla „skonzumovaných nákladov“. 

 

p. starosta povedal, že ak zmarí zverejnenie, môže ho OZ postaviť pred vec, že spôsobil škodu. Bez  

uznesenia sa to nedá. Má mandát OZ k zverejneniu.  

 

p. starosta povedal, že Mgr. Belicová pripraví právnu analýzu nákladov, ekonomické oddelenie 

pripraví podklady. 

 

Ing. Plžik povedal, že konkrétne čísla budú známe po ukončení rokovaní s f. Sagacita. Nevieme ako  

sa rokovanie vyvinie. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                  PhDr. Miloš Bella                         Miroslav Miert 

 

 

                                                

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
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       Viera Jašeková    
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